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Till:                                     "Johanna Sköld" <johanna.skold@enkoping.se>
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Ämne:                               Svar på interpellation gällande korttidsboende.

Skickat från min iPad
Fråga: Finns det oklarhet att hyra Ormvråksgränd 7 och vad är i så fall oklart?

Svar: Vid VON sammanträde 2024 10 23 lämnades ett ledamotsförslag/yrkande in om att VOF får i uppdrag att föra 
samtal med EHB för att utreda förutsättningar för ett eventuellt korttidsboende på Ormvråksgränd.

Efter dessa samtal råder det full enighet mellan EHB och kommunen om hur dessa lokaler bäst kan användas.
Lokalerna på Ormvråksgränd behöver nu totalrenoveras för att överhuvudtaget kunna användas. Möjligheten till att 
få till bra vård och omsorgsboende/korttidsboende uteslutes på grund av att det inte går att få till bra och 
ändamålsenliga lokaler med till exempel två avdelningar per våningsplan. Detta krävs för att kunna säkerställa en 
god omsorg och en effektiv bemanning. Det finns även andra svårigheter att få till ett bra boende som kommer hålla 
över tid både gällande ekonomi och bemanning.

Fråga: När kan nämnden fatta beslut om att inrätta korttidsboende i ovannämnda fastighet? 

Svar: Nämnden kommer inte att fatta ett sådant beslut baserat på första svaret.

Däremot så arbetas det vidare med ett funktionsprogram/beställning för en större daglig verksamhet inom LSS som i 
så fall kommer att ersätta idag ej ändamålsenliga och effektiva lokaler för den typen av verksamhet.
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